
22/10/2024 Tarihinde Düzenlenen "Satın Alma Eğitimi" Katılımcı

Değerlendirme İstatistikleri
 

SORULAR 10 8 6 4 2

1 -Eğitimi veren kişiyi, eğitim konu alanı açısından ne
derece yeterli buldunuz?

17 15 1 1

2 -Eğitici sorulara ne derecede tatmin edici cevaplar
verebildi?

16 14 2 1 1

3 -Eğitimi veren kişinin anlatımı ne kadar anlaşılırdı? 20 12 1 1

4 -Eğitim yapılan ortam söz konusu eğitim için ne derece
uygundu?

15 16 2 1

5 -Eğitimin süresi ne derecede yeterliydi? 6 7 9 6 6

6 -Eğitim içerik olarak beklentilerinizi ne kadar
karşılayabildi?

10 9 9 3 3

7 -Eğiticinin kullandığı materyaller söz konusu eğitim için
ne kadar uygundu?

10 15 5 1 3

8 -Eğiticinin örneklendirmeleri sizin için ne derece
yeterliydi?

12 16 4 2

9 -Eğitim sırasında anlaşılmayan noktalara ilişkin
sorgulamalar ne derece yeterliydi?

12 16 4 1 1

10 -Eğitim somut problem durumlarıyla ne derece
ilişkilendirilebildi?

8 18 4 1 3

MEMNUNIYET ORANI: %77,65
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GÖRÜŞ VE ÖNERİLER
* 60 harcama biriminin 5 tanesi ihale yapıyor iken ihaleye daha fazla zaman ayrıldı. ihale yapan harcama

birimlerine farklı bir eğitim verilebilirdi. 55 ihale ile işi olmayan harcama biriminin kısıtlı eğitim zamanının

yarısının boşa geçtiğini düşünüyorum.

* EĞİTİM GAYET ÖZ VE İYİ BİR ŞEKİLDE GERÇEKLEŞTİ.

* Eğitim veren personelimiz bu konuda bilgiliydi. Ancak İhale üzerine anlatımlar yerine 22. maddenin

a,b,c,d, bendi üzerinde durulması daha faydalı olabilirdi. Açık ihale yöntemi ayrı bir başlık altında

verilebilirdi. 22. madde ve açık ihalenin tek bir başlık altında anlatılması yerine farklı başlık altında

anlatılması daha anlatıcı olabilirdi.

* TEŞEKKÜR EDERİZ

* Eğitimin süresi uzun  ve uygulamalı olursa daha verimli olabilecğini düşünüyorum.

* zaman cok yetersiz konular daha cok olması

* Özellikle eğitim süresi satın alma gibi eğitimlerde uzun olmalı.

* teorik bilgiler yetersizdi

* Eğitim sadece uygulamalı olursa faydalı olur.

* DAHA SIK YAPILABİLİR

* Zamana yayılmış (bir kaç hafta-bir kaç saat)  bir eğitim çok daha verimli olabilir kanaatindeyim.

Ayrıntılara zaman darlığından giremedik. Anlatan müdürümüz çok anlaşılırdı. Çok memnun kaldım.

Verimli oldu. İnşallah başka bir zaman daha uzun süreli bir eğitimde buluşabiliriz.


